

卫理公会以萨迦守望者 21-27/03/2024

三月第四个星期的祷告事项

A. 国际

1. 愿上帝帮助泰国政府能有效执行禁止公开焚烧《干净空气法草案》的政策，减少清迈城市的空气污染指数，使人民可享受健康的空气品质。
<https://news.seehua.com/post/1134053>
2. 愿上帝赐智慧和能力给再度连任的俄罗斯总统普京，殷勤为人民服务，推动俄罗斯发展和经济蓬勃，并保持与各国促进友好与和平。
<https://news.seehua.com/post/1134753>
3. 在海地暴乱持续恶化的情况下，愿上帝帮助美国政府将滞留海地的美国人民，保护他们安全回美国，使撤侨行动顺利进行。
<https://news.seehua.com/post/1134637>

B. 国家

1. 祈求上帝帮助我国卫生部设立的调查委员会按公正行事，按公义查事情真相，阻止职场性骚扰行为。
<https://news.seehua.com/post/1134097>
2. 祈求上帝赐下能力和智慧给我国教育部规划这两年的学期，以致在 2026 年中小学的新学年调回 1 月份开学。
<https://news.seehua.com/post/1134875>
3. 祈求上帝赐能力给政府来落实阶段性的补贴计划，有效帮助贫穷人民，减轻人民生活负担
<https://news.seehua.com/post/1134941>

C. 教会

1. 愿天父保守每个参与传道师学校的牧者们透过学习得到喂养，并学以致用，祝福教会
2. 愿教会在来临的圣周警醒祷告，透过主的话省察自己，愿意为主改变，真实寻求与神亲密的关系
3. 愿教会属灵生命继续成长，藉着信靠顺服，彼此谦卑学习，在基督里合一，成为更新的教会

D. 家庭

1. 为家庭的相处和谐祷告。求上帝帮助家庭在主里相亲相爱，拒绝冷漠和冷暴力，多关心多交谈多问候多表达爱。
2. 为家庭的吃喝健康祷告。求上帝赐福家庭拥有健康意识，不止吃饱喝足，还有生活纪律，吃喝营养和健康。
3. 为家庭的敬拜生活祷告。愿上帝引导父母带着孩子一起出席教会的团契和主日崇拜，并且成立家庭祭坛，将神的话体现在日常生活里。

Methodist Issachar Watchmen 21-27/03/2024

Prayer Items for 4th week of March

A. World

1. May God help the Thai government to effectively implement the Clean Air Act policy, which prohibits open burning. May it reduce the air pollution index in the city of Chiang Mai, therefore allowing the people to enjoy healthy air quality. <https://shorturl.at/ADHK0>
2. May God grant wisdom and ability for the newly re-elected President of Russia, Vladimir Putin, to serve the people diligently, to promote the development and prosperity of Russia, and to maintain friendly and peaceful relations with other countries. <https://shorturl.at/bjJL>
3. As the situation in Haiti Continues to Worsen, pray that God helps the US government to evacuate the stranded Americans from Haiti and transport them safely back to the United States. Pray also for the smooth execution of the evacuation operation. <https://rb.gy/5zh2ac>

B. Country

1. May God help the investigation committee set up by the Ministry of Health. Pray that the committee will act justly, uncover the truth, and prevent workplace harassment. <https://rb.gy/fphs30>
2. May God grant the Ministry of Education the ability and wisdom to plan the academic terms for the next two years, so that the 2026 academic year can begin in January 2026 for both primary and secondary schools. <https://rb.gy/fae2c9>
3. May God grant our government the ability to implement phased subsidy plans effectively to assist the poor, and to alleviate the burden on the people's livelihoods. <https://t.ly/AOlyx>

C. Church

1. May our Heavenly Father safeguard every pastor that is participating in the Pastor's school. May they be nourished by what they learn, and be able to apply what they learn to bless the church.
2. May the church be vigilant in prayer during the upcoming Holy Week. Pray that all will examine themselves in light of the Word of God, and be willing to be transformed as they earnestly seek greater intimacy with God.
3. May the spiritual life of the church continue to grow; that through faith, obedience, humility, and mutual learning the church can become united in Christ and be renewed.

D. Family

1. Pray for harmony within the family. May God help families to love one another in the Lord, reject indifference and violence, care for each other, communicate more, greet more, and express more the love they have for each other.
2. Pray for the health of the family, namely for healthy eating and drinking habits. May God bless our families to be health conscious in not only what we eat and drink, but also in living a disciplined lifestyle.
3. Pray for the worship life of the family. May God guide parents to attend fellowship gatherings and Sunday worship services with their children, and establish family altars so that the Word of God is manifested in daily life.

Pengawal Methodist Issachar 21-27/03/2024

Doa minggu keempat Mac

A. Dunia

1. Doa agar Tuhan membantu kerajaan Thailand melaksanakan dasar untuk mengharamkan pembakaran terbuka menerusi akta, mengurangkan indeks pencemaran udara di bandar Chiang Mai, dan mewujudkan kualiti udara yang sihat kepada rakyat.
<https://shorturl.at/jtGSU>
2. Doa agar Tuhan memberikan kebijaksanaan dan keupayaan kepada Presiden Rusia, Putin, yang dipilih semula untuk berkhidmat dengan tekun kepada rakyat, mendorong pembangunan dan kemakmuran Rusia, serta mengekalkan hubungan mesra dan aman dengan negara lain. <https://shorturl.at/dnwH2>
3. Dalam keadaan kekacauan yang semakin buruk di Haiti, doa agar Tuhan membantu kerajaan Amerika Syarikat dalam mengeluarkan warganegara Amerika yang terperangkap di Haiti, supaya mereka pulang ke Amerika Syarikat dengan selamat, dan memastikan operasi pengeluaran berjalan dengan lancar. <https://shorturl.at/gqrLN>

B. Negara

1. Doa agar Allah membantu jawatankuasa penyasatan yang ditubuhkan oleh Kementerian Kesihatan negara kita bertindak dengan adil, menegaskan kebenaran, dan mencegah kelakuan gangguan seks di tempat kerja. <https://rb.gy/8b9qya>
2. Doa kepada Allah untuk memberikan keupayaan dan kebijaksanaan kepada Kementerian Pendidikan negara kita dalam merancang pengaturan semester bagi tahun-tahun berikutnya, supaya pembukaan semester tahunan baru bagi sekolah rendah dan menengah pada tahun 2026 dapat bermula pada bulan Januari. <https://rb.gy/5p1e7c>
3. Doa agar Allah memberikan keupayaan kepada kerajaan dalam melaksanakan pelan subsidi peringkat bagi membantu golongan miskin secara berkesan, dan mengurangkan beban rakyat. <https://t.ly/24oQ9>

C. Gereja

1. Doa agar Bapa Syurgawi menjaga setiap pendeta yang mengikuti Sekolah Pendeta (Pastor School), memperolehi pengetahuan melalui pengajaran dan pembelajaran, dan juga mengaplikasikannya di dalam gereja.
2. Doa agar gereja bertungkus lumus dalam doa semasa Minggu Suci yang akan datang, memeriksa diri melalui firman Tuhan, bertaubat di dalam Tuhan, dan menjalin hubungan yang intim dengan Allah.
3. Semoga kehidupan rohani gereja terus berkembang, melalui kepercayaan dan ketaatan dalam Kristus, saling merendahkan diri untuk belajar, bersatu dalam Kristus, menjadi gereja yang diperbaharui.

D. Keluarga

1. Doa untuk keharmonian di dalam keluarga. Semoga Allah membantu semua keluarga untuk saling mencintai dalam Tuhan, menolak keganasan emosi dan perangai dingin, dan meluahkan banyak usaha dalam mengambil berat, berkomunikasi, memberi salam, dan kasih sayang.
2. Doa untuk kesihatan keluarga. Semoga Allah memberkati keluarga dengan kesedaran kesihatan, bukan sahaja pemakanan yang cukup dan berkhasiat, tetapi juga mewujudkan gaya hidup yang sihat dan berdisiplin, agar badan sihat otak cerdas.
3. Doa untuk kehidupan ibadah keluarga. Semoga Allah membimbing ibu bapa untuk menghadiri persekutuan dan kebaktian Ahad dengan anak-anak mereka, dan mendirikan mezbah keluarga, di mana firman Allah selalu hidup dalam kehidupan harian mereka.